
P R EZY D E N _I

[,{ |A S-t-,r' Wl CC|-AWEK
Ziir',:"'l i:."'r:e1'l'l 1 

"1 
3

87 r1.iii tuYi..QCi A'U\it:K
1.0003,72.2020

UID:709660

Wloclawek, dnia 23 pa2dziernika 2020 r.

Pan
Krystian t-uczak
Radny Rady Miasta Woclawek
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0dpowiadajqc na Pana interpelacjq migdzysesyjnq w sprawie mozliwoSci budowy
modernizacji chodnika w ciqgu ulicy Brdowskiej uprzejmie informujg, iz przebudowa chodnikow jest
programem wieloletnim i w miarg mozliwoSci finansowych staramy sig sukcesywnie realizowad ten
program, W biezqcym roku nie zostaly zagwarantowane Srodki na powyzszq inwestycjg. Przebudowg
przedmiotowego chodnika zaproponujg do planu budzetu na2021 rok.

Do wiadomo6ci:

1. Biuro Rady Miasta w/m

2. Wydzial Org, Prawny i Kadr wim


